
Zápis  ze zasedání OV Plačkov 

25.4.2024 od 16:00 

Přítomni: Franzová M., Janďourek M., Joklová I., Krejčí A., Krejčí V. ml., Vrána B. 

Omluven: Pipek Zdeněk 

Místo: budova OV Plačkov 

Body k jednání: 

 
1. Inventarizace majetku: Proběhla kontrola majetku. Dle přehledu z MěÚ vše 

souhlasí. Vyřazena byla varná konvice, která byla nefunkční. Přírůstky (2 dětské 
prvky, opocení u školy, 2x gastro hrnec, malý altánek a nůžkový stan). 
Dokumenty byly k dispozici. 

                    
 

2. Prodej pozemku: RM nás vyzvala k opětovnému vyjádření se k prodeji 
pozemku č.41/1 p. Musil. Z jednání dne 29.2. usnesení nevzniklo.  
Vyvoláno nové hlasování. Zopakován stav věci, nic nového se zde neudálo. Na 
místě se nenacházejí žádné sítě a dle vyjádření odborů města se zde 
v budoucnu s žádnými nepočítá. Hlasování pro prodej: 
Pro: 4            Proti: 2                   Zdržel se: 0 
OV prodej schválil. 
 

3. Stížnost na střelnici: Přijali jsme stížnost na nadměrnou střelbu v období 
Velikonoc a o nedělích s návrhem zakázat nedělní činnost. OV se jednohlasně 
shodl, že toto není v naší pravomoci. Zjistíme, jak je finančně náročné provést 
hlukové zkoušky. Předseda se spojil s vedením spolku a informoval ho o 
problému. Spolek informoval o tom, že jednají vždy v souladu schváleného 
řádu. V tomto období neprobíhala žádná výjimečná akce, pouze tréninky před 
soutěží.  OV dále zjistí na KHS , jak je finančně náročné měření hluku.  
 

4. Pronájem OV pro příměstský tábor (ZŠ Čejov a Lesy ČR), termín 20 -22.8.  
Pro: 6           Proti: 0              Zdržel se: 0 

 
 

5. Opravy komunikací: (p. Trnka, p. Dušek) Další nabídky nebyly doplněny. 
Prověří se možnost oslovit vítěznou firmu, která bude realizovat cestu u p. 
Mejtského, zda bude ochotna udělat i tyto opravy. Po tel. komunikaci 
s postupem souhlasí i pan starosta a můžeme požádat p. Hložkovou ( zástup 
za p. Vaňkáta) o oslovení této firmy. Pokud to nebude reálné, oslovíme KSUSKV.  
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Návrh navézt „škrabanou“ k p. Trnkovi byl členy OV zamítnut z důvodu 
splavování  materiálu po deštích z cesty dolů, ucpávání kanálů atd. OV zjistí, 
v jakém časovém horizontu se zde bude budovat vodovod k nemovitostem p. 
Karáska M. a T. s možností připojit i zahrádkáře. OV kontaktuje p. Jůzla. 
 

6. Komunikace Mejtský: Realizovat bude firma Hildebrant CZ,s,r,o, - prosí o 
spolupráci  při parkování stavebních strojů ( parkoviště u Pařezáče). Předběžná 
realizace v červnu.  
Pro: 6                     Proti: 0                  Zdržel se: 0 
 
 

7. Všeobecné informace:  
 

 Pivní sety , stánek – již připraveno k vyzvednutí( 4x pivní set, 1x malý stánek) 
 Akce Čistá Vysočina – proběhlo, děkujeme všem. 
 Nabídka použitých betonových květináčů z města HU – neupotřebíme. 
 Podán požadavek na IT (p. Hána ) ve spolupráci s (p. Sidorenkovou) o vytvoření 

mapy sečení.  Vyznačit kdo seče, kde seče a jak často. 
 Výměna popelnic (  p.Mareš, p.Jakoubková) 
 Na hřištích jsou provozní řády. 
 Byly podány zprávy ze zastupitelstva města HU. Děkujeme zastupitelům za 

podporu TJ Sokol Plačkov. 
 Byla zde představena studie odkanalizování (Plačkov/Světlice) 
 Byla zde představena studie lokality pro výstavbu RD – proběhlo jednání  se 

soukr. vlastníky. Do 30.4. mají termín k připomínkování. Po zapracování bude 
veřejná prezentace. 

 Podán návrh na zřízení boxu pro výdej a zasílání balíků. V rámci služeb pro 
občany se zajímáme o OX Point, který již někde funguje. 
Zjišťujeme zájem občanů. Náklady jsou cca 250 000,-. Je možné část hradit 
z dotačních programů. Výhodou je komfort pro občany + malá odměna pro obec 
za každý balík, snížení dopravy dodávek po vsi. Naopak se vynakládají měsíční  
finance na údržbu. ( cca 2500,-)  Pokud by byl zájem, můžeme se o toto více 
zajímat. 
 

  



 

Zápis  ze zasedání OV Plačkov 

25.4.2024 od 16:00 

 
 Sauna: v rámci participace byla p. Časarem navržena plovoucí sauna na 

Pařezáči. Bohužel nebyl proveden žádný rozpočet ohledně provozování. Žádné 
informace ohledně rezervací, topení, hygieny, údržby, kontrol atd. P. Bulantová 
nás požádala o vyjádření se, zda by OV tuto činnost provozoval. 
Pro: 0            Proti: 6          zdržel se: 0 
OV nebude provozovatelem, nezná podmínky provozu. Tento nápad ale vítá. 
Doporučují vše   doplnit a dopracovat na příští rok. 

 Čekárna bude vymalována a srovnán terén nástupiště. 
 Nejednotnost členů v OV trvá. Vedení města bylo o situaci informováno. Nabízí 

součinnost a sejít se. Termín 30.5. v rámci běžné schůze OV či dříve – dle 
domluvy. Všichni budou o termínu včas informováni. 

 

8.  Proběhlé a plánované akce:  
Proběhla Velikonoční akce pro děti. Hledání vajíček se zajíčkem Petříčkem. Pro 
účastníky byly připraveny odměny v truhličce. Děkujeme všem za účast. 
 
30.4. je v plánu přednáška pana M. Štěrby o Kmenickém rybníku. Jede se 
vlakem z Plačkova a pěšky přímo do terénu na pozorování. Zpět vlakem nebo 
pěšky. Následuje pálení hranice u Pařezáče, pálení řádně nahlášeno. 

 

9.  Datum další schůze je předběžně 30.5. od 16:00.  
 

 

 

 

          Zapsala: Krejčí Alena                                                         Ověřovatel: Krejčí Václav 

          Předseda OV 

 

                                         


